

## 专家简介



**Wenzel Novak, PhD Senior Global Director Business Development MDS Gerresheimer AG**

温泽尔大学主修的是生物学，并在慕尼黑的马普神经化学研究所获得了物理学博士学位。作为瑞士一家生物技术公司的实验室主任，他致力于角质形成细胞的研究。负责项目管理和预消毒注射器的生产，生产区域设计，并负责生产启动阶段的操作。他在一家制药设备供应商处担任首席创新官。在美国的两年，他开发了细胞和基因治疗设备的市场。2018年，他回到了13年前离开的同一家初级包装制造商（格雷斯海姆），担任全球业务发展高级经理职位。

Wenzel studied biology, did his PhD in physics at the Max-Planck-Institute for Neurochemistry in Munich. As head of laboratory in a Swiss biotech-company, he worked on Keratinocytes. In charge of project management and as head of production for presterilized syringes, he designed the manufacturing area and operated the production start-up phase. He took role as Chief-Innovation-Officer at a pharmaceutical equipment supplier. Two years in USA, he developed the market for cell- and gene therapy equipment. In 2018, he returned to the same primary packaging manufacturer, left 13 years ago in a new global senior role for business development.



**Braden Miller, PMP**

**Manager, Innovation and Product Management** *GERRESHEIMER*

布雷登在宾夕法尼亚州立大学学习微生物学、生物化学和分子生物学，并在坦普尔大学药学院获得质量保证和法规事务硕士学位。他先后在多家制药公司担任技术职务和 CMC，主要从事药品和原料药的工艺认证工作。

2016 年初，他开始为格雷斯海姆工作，目前负责与创新产品生命周期相关的项目管理活动。

Braden studied Microbiology & Biochemistry and Molecular Biology at The Pennsylvania State University and went on to receive a Masters in Quality Assurance & Regulatory Affairs from Temple University's School of Pharmacy.

He went on to work in a number of technical roles and CMC operations for various pharmaceutical companies, with a focus in process qualification of drug product and drug substance.

In early 2016 he began working for Gerresheimer and is currently responsible for program management activities associated with the lifecycle of innovative product offerings.



## **Jari Tevajarvi**

### **Vice President Asia Plastic Packaging** **GERRESHEIMER**

杰瑞大学主修工商管理专业。毕业后，他曾在芬兰、西班牙和中国担任销售、生产、业务开发和管理等多个职位。他在包装行业工作了 20 年。他于 2018 年加入格雷斯海姆塑料包装事业部，担任副总裁，负责亚洲地区的销售和运营，包括中国和印度的药用塑料包装生产工厂。

Jari Tevajarvi studied Business and Administration. After graduation he has held various positions in Sales, Production, Business Development and Management in Finland, Spain and China. He has been working for packaging industry for 20 years.

He joined Gerresheimer Plastic Packaging in 2018 as Vice President Asia, responsible for Sales and Operations in Asia region, including the production plants for Pharmaceutical plastic packaging in China and in India.



**盛 铭 JIMMY 工厂经理/丹阳工厂**

**双峰格雷斯海姆双峰医药玻璃（丹阳）有限公司**

盛铭 毕业于南京邮电大学，工商管理硕士学位，六西格玛黑带。常年致力于运营系统的相关工作，有丰富的多家跨国企业的工作经验。拥有设备、制造、供应链等多职务和多领域丰富的运营、管理、实战经验。精通精益生产，TPM，6sigma 等现代管理理念，并对 TQM、JIT、TPM 有比较深的理解。数据分析能力强，运用 SPC 对制程数据做出较客观的分析，并结合实际现场情况做出操作层面执行动作，完成多个项目，效果收益显著。2016 年 5 月，他加入了双峰格雷斯海姆，担任双峰格雷斯海姆双峰医药玻璃（丹阳）有限公司丹阳工厂 工厂经理的职位。

Sheng Ming graduated from NJUPT, MBA. Six Sigma BB. Committed to the operation system for more than 10 years, have rich experience in multinational enterprises. Rich operation, management and practical experience in maintenance, manufacturing, supply chain management and other positions and fields. Proficient in Lean production, TPM, Six Sigma and other modern management concepts, have a deep understanding of TQM, JIT and TPM... Strong ability of data analysis, using SPC to make objective analysis of the process data, and combining with the actual site situation to make operational implementation action, complete many projects, which of the results and benefits are significant. In May 2016, he joined Gerresheimer Shuangfeng as the plant manager of Gerresheimer Shuangfeng Pharmaceutical Glass (Dan yang) CO., LTD.